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Til  NFMF-medlemmene 

 
Trondheim, 02. Februar 2024 

 
 

Årsmøtereferat 2024 for Norsk Forening for Medisinsk Fysikk 
 

Dato:  Tirsdag 30. januar 2024 
Tid:  17:00-18:00 
Sted:  Scandic Holmenkollen Park Hotel, Oslo, med mulighet for digital deltagelse 

 
 

Saksliste: 
1. Valg av møteleder og referent 
2. Opptelling av stemmeberettigede inkl. godkjenning av fullmakter 
3. Godkjenning av innkalling 
4. Årsberetning 2023 
5. Regnskap for 2023 
6. Revidert budsjett for 2024 (til godkjenning), ordinært budsjett for 2025 (til godkjenning) og 

ordinært budsjett for 2026 (til orientering)  
7. Valg  
8. Noen aktuelle saker  

Eksempelsøknad fra bedømmelsesrådet 
 
Eventuelt 
 
 
 

Sak   1  Valg av møteleder og referent 
Kirsten Bolstad ble foreslått valgt til møteleder, Alise larsen ble foreslått valgt til digital møteleder og 
Anette Guleng ble foreslått valgt til referent. Godkjent ved akklamasjon. 

 
Sak   2  Opptelling av stemmeberettigede inkl. godkjenning av fullmakter 

47 deltok fysisk på møtet, og 3 deltok digitalt. Ingen møtte med fullmakt. Antall stemmeberettigede 
ble ikke opptelt, da ingen saker skulle stemmes over. 

 
Sak   3  Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent ved akklamasjon. 
 

Norsk Forening for Medisinsk Fysikk 
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Sak   4  Årsberetning 2023 
Kirsten Bolstad trakk frem utvalgte deler av årsberetningen. Årsberetningen ble godkjent ved 
akklamasjon. 

 
Sak   5  Regnskap for 2023 

Regnskap og balanse for regnskapsåret 2023 ble lagt frem av Brede Pedersen. Det ble kommentert 
at mini-MedFys 2023 gikk 10.000 NOK i pluss, men at overskuddet ikke hadde kommet med i 
regnskapet. Regnskapet for 2023 ble godkjent ved akklamasjon. 

 
Sak   6  Budsjett for 2024 – 2026 

Brede Pedersen presenterte revidert budsjett for regnskapsåret 2024 og budsjett for regnskapsårene 
2025 og 2026. 
 
Revidert budsjett 2024: 

- Inntekter fra MedFys redusert på grunn av ny lokasjon. Estimatet er konservativt, og 
resultatet fra MedFys 2024 vil gi en pekepinn på hva vi kan forvente av inntekter fra MedFys 
i årene fremover. 

- Renteinntekter er økt. 
- Studentreisestipend økt fra 10.000 NOK til 15.000 NOK for å kunne dekke deltagelse for alle 

studenter som hadde søkt stipend for MedFys 2024. 
- Reisestipend økt fra 50.000 NOK til 60.000 NOK, da budsjettet ikke hadde tatt høyde for at 

MedFys ikke lenger dekker reise og opphold for inviterte nasjonale foredragsholdere, og at 
disse heller søker NFMFs reisestipend. 

- Doktorgradsprisen må økes fra 20.000 NOK til 40.000 NOK, da to prisvinnere fra 2023 først 
presenterte arbeidet sitt på MedFys 2024. Prisen utbetales etter presentasjon av arbeidet. 

- Utgifter til reise og arbeid i styret er redusert. 
- Utgifter til nettside og medlemssystem er redusert etter overgang til nytt medlemssystem. 

 
Budsjett 2025: 

- Årsmøtet oppfordrer til å øke studentreisestipend om det er rom for det. 
 

Budsjett 2026 (til orientering): 
- Styret kommenterte at det kan vurderes å øke reisebudsjettet, da NACP arrangeres i 2026. 

 
Revidert budsjett for 2024 og budsjett for 2025 ble godkjent ved akklamasjon. 

 
Sak   7  Valg 

Valgkomitéen har bestått av Bente Konst og Børge Sæter. Kirsten Bolstad ledet valget, og forslagene 
fra valgkomiteen ble godkjent ved akklamasjon. 
 
De som går ut av verv er: 
Kirsten Bolstad (styreleder), Anette Guleng (styret), Anna Karlberg (fagkomité), Solveig Hammonds 
(fagkomité), Ingrid Boland (utdanningsråd) og Ellen Wasbø (utdanningsråd). 
 
Etter valget er verv i NFMF for 2023/2024 som følger: 

 
Styret: 
Leder  Caroline Stokke   (valgt for 1 år) 
Styremedlem Alise Larsen   (ikke på valg) 
  Kristine Perander  (ikke på valg) 
  Brede Pedersen   (valgt for 2 år) 
  Vilde Skorstad Bondø   (valgt for 2 år) 



 

 
Fagkomité: 
Leder  Ana Maria Acosta-Roa  (ikke på valg) 
Medlemmer Kristin Jensen   (ikke på valg) 
  Johan Blakkisrud   (valgt for 2 år) 
  Pål Løvhaugen   (valgt for 2 år) 
 
Utdanningsråd: 
Leder  Marit Funderud   (valgt for 2 år) 
Medlemmer Turi Danielsen   (ikke på valg) 
  Maria Tunset Grinde  (ikke på valg) 
  Andreas Tefre Samnøy  (valgt for 2 år) 
  Marianne Leirdal Stokkan (valgt for 2 år) 
 
Bedømmelsesråd: 
Leder  Veronika Tømmerås  (ikke på valg) 
Medlemmer Kari Helland   (valgt for 2 år) 
  Johan Søbstad   (valgt for 2 år) 
 
Valgkomité:  

Børge Sæter   (ikke på valg) 
  Bente Konst   (valgt for 2 år) 
 
Revisor: 
  Tor Arne Vestad   (ikke på valg) 

 
Sak   8  Noen aktuelle saker 

Johan Søbstad fra Bedømmelsesrådet viste frem nytt skjema og eksempelsøknad for søknad om 
sertifisering som medisinsk fysiker spesialist. 
 

Evetnuelt 
Styret har fått innspill fra et medlem omhandlende Strålevernforskrift § 48: Kompetanse til å betjene 
apparatur for medisinsk strålebruk. Medlemmet ønsker at medisinske fysikere skal ha mulighet til å 
unndras DSAs forbud mot å utføre strålebaserte undersøkelser og behandlinger av pasienter. 
 
Styret ser det ikke som sin rolle å gå inn i enkeltsaker. Styret har derfor innledningsvis tolket det mest 
aktuelt å løfte dette inn i et overordnet spørsmål om NFMF skal arbeide mot en utredning av om 
medisinske fysikere bør bli autorisert som helsepersonell. Andre innspill var på definisjon av 
helsepersonell, og at det er viktig å utrede konsekvensene. For eksempel kan flere fysikere måtte 
arbeide mer i klinisk drift. 
 
Det kom innspill fra salen om at styret kan kalle inn til et digitalt dialogmøte for å diskutere 
problemstillingen videre. Styret oppfordrer medlemmer til først å sende skriftlige innspill til om dette 
er noe NFMF skal jobbe for å utrede, for å vurdere omfang av interesse for saken. 


